
Det är nu vi tar beslut 
om landsbygden 
hänger med i den 

digitala utvecklingen.
Staten satsar pengar. Skövde 

kommun satsar pengar. Du behöver satsa 
pengar. Varför?  För att investera i 
framtiden och för att få säker,  stabil och 
snabb åtkomst till dagens och framtidens 
tjänster,  inom telefon, TV och bredband/
internet.

Varför fibernät till alla?

 Sverige nedmonterar kopparnät för 
telefoni. Kunderna kräver snabbare 
internet. Mobilt nät klarar inte bra 
hastigheter för många samtidigt. 
Åsksäkert som tål väder och vind. 
Lösningen heter fibernät. Du använder 
det du behöver i fibernätet.

Betalar det sig? 

Det beror givetvis  på. Den som 
köper e t t hus idag  v i l l ha bra 
kommunikationer. Tänker du sälja kan 
investering i fibernät troligen ge dig 
pengarna tillbaka mer än väl direkt. 

Använder du  idag  internet,  telefoni och 
har flera TV-kanaler kan det betala sig  på 
3-10 år.  Bor du i ett område där 
kopparnätet nedmonteras/ej underhålls 
är fibernät ditt alternativ till rent 
mobilnät, vilket funkar dåligt på många 
håll inom vårt  område.  Jämför dina 
kostnader idag med  ett alternativ 
som www.skovde.opennet.se/

Ok, vad kostar det då?

Det beror på kostnader för 
grävning  m.m. och hur många som 
ansluter sig. De som inte går med 
direkt kan ev. göra det senare men till 
betydligt högre kostnad. Andra 
föreningar har kommit fram till 
kostnad per fastighet på 20-30 000 
kr. Se mer på www.varing.se och på 
nätet. För grävning på den egna tomten 
gäller ROT-avdrag.

Hur ser tidsplanen ut?

 I området har vi idag minst 115 
intresseanmälningar. Se många av dem 
på kartan. Vi har ansökt om regionbidrag 
för grävningen. I sommar ritas  nätet och 
då behöver vi uppgifter på namn, tel,  e-
post och fastighetsbeteckning. Senast i 

augusti tar du beslut om du vill delta eller 
inte. Avtal skall göras  med medlemmar, 
markägare och vägföreningar. Julen 2014 
hoppas  vi  ha nätet igång om planerna 
går i lås. 

Vad kan du göra?

Tala med dina grannar. Lär dig  mer 
om fiber-föreningar på nätet. Det är ett 
komplicerat uppdrag som tar tid och vi är 
beroende av många aktörer,  inte minst 
markägare där fibern skall läggas ned. 
Hjälps vi åt går det bäst.

Frågor och synpunkter tar vi gärna 
emot. Hör av dig till interimstyrelsen. 
Välkommen!

Informationsmöte 11 juni 19.00 Värings församlingshem

Fibernät Väring sydost
FIBERNYTT VÄRINGS INTRESSEFÖRENING + HUMSMOSSENS VÄGSAMF.ÄLLIGHET + INTERIMSTYRELSEN NR 3

Hittills verkar 
50-80 % av de 
boende vilja ha 
fibernät. Blir det 
90-100 % som i 
andra orter?

Interimstyrelsen för fiberföreningen Väring 
sydost består av Anders Assarsson, Camilla 
Linder, Gun-Britt Eriksson, Ingela Eriksson, K-
G Johansson, Martin Hagvall, Orvar Eriksson.

Värings 
Intresseförening 
www.varing.se
har mer information

11 juni informeras om
• Fibernät- till vad? Alternativ?
• Ekonomi, Frågestund
Adam Rehbinder, näringslivsforum Christian Johansson, näringslivsutvecklareTony Forsell, Skövde stadsnät
Interimstyrelsen

Sventorp östra och Mårum/Ulvåker är 
också på gång, liksom Berg, Vreten och 
Alebäcken. Det är det lokala engage-
manget som avgör var det satsas.

Gröna punkter 
visar några av 
de intresserade

Vägföreningarna 
samarbetar.

http://www.varing.se
http://www.varing.se

